

LIFE STYLE

Furniture, Décor and Home Appliances Exhibition
معرض المفروشات و الديكور و التجهيزات المنزلية

10–14 June
2020

مدينة المعارض - دمشق - سورية
Damascus Fairground - Syria



The Exhibition for Furniture, Decor, and Home Appliances – LIFE STYLE 2020

The furniture manufacturing and accessories industry has made big leaps in Syria, and took its place among the most important in the region. Therefore, in light of the importance of this sector and the integral part it plays in the country's economy and its rebuilding process, Creators for Exhibitions and Conferences organized LIFE STYLE in order to provide an interactive platform for exhibitors and visitors alike to keep up to date with the latest developments in this buzzing market.

LIFE STYLE – The Exhibition for Furniture, Decor, and Home Appliances, that will be hosted from 10 to 14 June, 2020 provides a valuable opportunity for exhibitors to showcase their products within the categories of the expo which are: Home furnishings, office furniture, hotels tourist facility furnishings, landscaping and gardens, lighting, electrical and electronic equipment, fabrics and interior decoration items, and artistic and wooden products and accessories, the variety of the specializations, products, and companies represented within the exhibition increases the chances of positive competition within the Syrian market.

معرض المفروشات والديكور والتجهيزات المنزلية – LIFE STYLE 2020

تطورت صناعة المفروشات ومستلزماتها تطوراً ملحوظاً في سورية، حيث أصبحت سورية سوقاً هاماً للمفروشات على مستوى المنطقة، وانطلاقاً من أهمية هذا القطاع لاقتصاد البلد ولحركة إعادة البناء، قامت شركة المبدعون للمعارض والمؤتمرات بتنظيم معرض LIFE STYLE لكي توفر منصة تفاعلية بين المعارضين والزائرين المهتمين بأخر تطورات هذه الصناعة وسوقها المامين.

يشكل معرض المفروشات والديكور والتجهيزات المنزلية LIFE STYLE فرصة ثمينة لعرض كافة المنتجات المتعلقة باختصاصات المعرض الرئيسية من المفروشات المنزلية، المفروشات المكتبية، مفروشات الفنادق والمنشآت السياحية، التنسيق الخارجي والحدائق، الإضاءة، التجهيزات المنزلية الكهربائية والإلكترونية (إبرادات - غسالات - أفران...)، الأقمشة والديكور الداخلي، والديكور والإكسسوارات والمنتجات الفنية والخشبية، حيث نجد التنوع الكبير على صعيد الشركات العارضة والمنتجات المعروضة بكافة الاختصاصات مما يعزز

LIFE STYLE & BUILDEX:

LIFE STYLE will coincide with the 17th edition of The International Exhibition for Construction – BUILDEX 2020, the specialized exhibition that attracted year after year of its rich history hundreds of thousands of specialized visitors from around the world being the annual landmark it was in the construction domain in the Middle East. It's worth mentioning that the sector of interior design and furniture was an integral part of BUILDEX, attracting top notch specialized exhibitors and a large volume of visitors interested in furniture and home appliances.

LIFE STYLE 2019:

With the participation of 34 companies that represent 73 trademarks from 15 countries, the previous edition of LIFE STYLE was held concurrently with 'BUILDUP – Syria Tech – HVAC' exhibitions from 25 to 29 June, 2019. These exhibitions saw a large number of visitors that amounted to over 42,000 visitors including official delegations headed by the ministers of industry, economy, and telecom, in addition to 10 official delegations from engineering associations from different governorates of Syria, alongside some Arab and international press delegations.

لايف ستايل و بيلدكس:

سيترافق معرض LIFE STYLE مع الدورة السابعة عشرة للمعرض الدولي للبناء - BUILDEX 2020 ، المعرض التخصصي الذي طالما استقطبت دوراته عبر تاريخه العريق مئات الآلاف من الزوار المختصين وشكل سنوياً حدثاً مفصلياً في مجال البناء والإكساء على مستوى منطقة الشرق الأوسط، ويجدر الذكر أن قطاع المفروشات والديكور الداخلي كان من أهم القطاعات في بيلدكس وجذب أهم العارضين في هذا المجال والكثير من الزوار والتجار المهتمين بالمفروشات.

معلومات عن دورة LIFE STYLE في 2019:

بمشاركة 34 شركة تمثل 73 ماركة وعلامة تجارية من 15 دولة، أقيمت الدورة السابقة من LIFE STYLE من 25 لـ 29 حزيران 2019 بالتزامن مع معارض BUILDUP – SYRIA TECH – HVAC التخصصية، وقد شهدت هذه المعارض عدداً كبيراً من الزوار بلغ 42 ألف زائر وحضوراً رسمياً وحكومياً كبيراً تمثل بزيارة وزراء الصناعة والاقتصاد والاتصالات برفقة آخرين من أصحاب القرار بالإضافة إلى 10 وفود رسمية تمثل فروع نقابات المهندسين من عدة محافظات، كما تضمنت زيارات لوفود إعلامية عربية وأجنبية.

Objectives of attending LIFE STYLE

مخطط يبين هدف العارضين من المشاركة بمعرض LIFE STYLE



Why Participate at LIFE STYLE 2020?

Your participation at LIFE STYLE 2020 will position you among tens of industry leaders in the domain of furniture and décor solutions, as it represents an important event in this vital market considering the variety of companies in terms of specialization, and as it attracts a large volume of specialized attendees. LIFE STYLE 2020 will provide a real opportunity for exhibiting companies and visitors to conduct business and exchange expertise in this fast-growing, promising market, and will represent the ideal gateway for local, Arab, and international companies to enter the Syrian market by exhibiting their products and innovations in this domain.

لماذا المشاركة بمعرض LIFE STYLE ؟

مشاركتك في معرض LIFE STYLE ستضعك في المكان الأمثل بين عشرات الشركات الرائدة والمتخصصة في صناعة المفروشات وحلول الديكور الداخلي والأثاث المتنوع والتجهيزات المنزلية، إذ سيشكل المعرض حدثاً هاماً في هذا السوق النشط من حيث تنوع الشركات المشاركة والمنتجات المعروضة فيه إلى جانب حضور الكثير من الزوار المختصين بهذه الصناعة والعديد من الزبائن والمهتمين. سيوفر المعرض فرصة حقيقية للشركات العارضة وللزوار لممارسة الأعمال التجارية وتبادل الخبرات في هذا السوق المزدهر والواعد، وسيشكل بوابة مثالية للشركات المحلية والعربية الراغبة بالدخول للسوق السورية وعرض منتجاتها وصناعاتها وإبداعاتها في هذا المجال.



Sectors:

الاختصاصات:



HOME



OFFICE



SANITARY
WARE



LANDSCAPE



APPLIANCES



Kitchen



LIGHTING



ART



SOFT
FURNISHING



ACCESSORIES



DECOR



Wood
Industries

Sponsors



هذا الحدث بالتزامن مع

BUILDEx

10 - 14 / 6 / 2020



Creators for Exhibitions and Conferences LLC.

Damascus, Syria, P.O Box: 6278

Tel: +963 11 6061 | Fax: +963 11 233 0372

info@creators.sy